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Protokół Nr 14/2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 23 listopada 2015 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

na rok 2016, 

b) w sprawie miejskiego programu wspierania rodziny na lata 2016-2018, 

c) w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016, 

d) w sprawie przyjęcia przez Miasto Białogard od Powiatu Białogardzkiego prowadzenia 

Młodzieżowego Domu Kultury im.  Henryka Jordana w Białogardzie, 

e)  w sprawie podjęcia przedsięwzięcia termomodernizacyjnego kotłowni w budynku 

Szkoły Podstawowej nr 4 w Białogardzie,   

f) w sprawie planu gospodarki niskoemisyjnej dla miasta Białogard,   

g) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie miasta Białogard, 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

i) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2015, 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

   

   

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 14

00
 „otworzył i prowadził” Wiceprzewodniczący Komisji – 

Janusz Andrysiak. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za- 4 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 
  Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

a) w sprawie miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

na rok 2016, 

Przedstawił: H.Kraczkowski, Pełnomocnik Burmistrza ds. Profilaktyki Alkoholowej 

 

W wyniku braku głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

W tym miejscu przyszli na Komisję Burmistrz Białogardu Krzysztof Bagiński, Z-ca 

Burmistrza Małgorzata Stachowiak oraz Wicestarosta Białogardzki Piotr Pakuszto. Burmistrz 

poprosił o udzielenie głosu i poinformował, że mamy nową okoliczność, jeśli chodzi o 
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zabezpieczenie pożyczki z Agencji Rozwoju i Przemysłu, dlatego będzie proponował korektę 
uchwały o zabezpieczeniu. W tym celu zaprosił Wicestarostę, aby mógł to wytłumaczyć. 
Burmistrz prosił o zmianę porządku i rozpatrzenie projektu uchwały, który został przyniesiony 

przez Burmistrza i rozdany członkom Komisji.  

Prowadzący Komisję poddał pod głosowanie zmianę porządku o  zaopiniowanie projektu 

uchwały, stanowiącego załącznik do protokołu, co przegłosowano: za-4(jednogłośnie). 

 

b) w sprawie zgody na obciążenie przez Burmistrza nieruchomości wchodzących w skład 

miejskiego zasobu nieruchomości ograniczonym prawem rzeczowym,  

Przedstawił: Piotr Pakuszto, Wicestarosta Białogardzki uzasadniając, że należy 

dodatkowo zapisać w księdze wieczystej łączną hipotekę na wartość 23,5 mln zł. 

Dzisiaj na Zarządzie Powiatu musieli zmienić tą kwotę.  
 

Głos w dyskusji zabrali: 

Burmistrz – stwierdził, że ta uchwała niczym się nie różni od poprzedniej, bo dajemy pod 

zastaw CKiSE i działki przy ul. Gdyńskiej. Natomiast w księdze wieczystej musi być 
wpisane łączne obciążenie. Może to spowodować niezrozumienie wśród radnych z uwagi 

na kwotę 23,5 mln zł. Chodzi o to, aby wytłumaczyć radnym, że zabezpieczenie nasze się 
nie zmienia ale wpis w księgach wieczystych musi być w łącznej kwocie. Były konsultacje z 

notariuszem panem Praczem i on to wyjaśniał. To łączna hipoteka, na którą składają się 
Miasto i Powiat. 

P.Szyszlak – stwierdził, że zabrakło informacji ile daje Miasto a ile Powiat. 

Burmistrz – proponował zaopiniować projekt uchwały pozytywnie a dodatkową informację 
będzie rozdawał na komisjach Rady. 

Po wyczerpaniu i zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-2, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 

c) w sprawie miejskiego programu wspierania rodziny na lata 2016-2018, 

Przedstawiła: Marta Budna, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Burmistrz – dodatkowo poinformował, że ilość dzieci umieszczonych w placówkach 

wychowawczych przedstawiała się następująco: w 2012 r. – 4, w 2013 – 10, w 2014 – 22. 

Burmistrz powiedział, że należy się zastanowić czy warto tworzyć mieszkania chronione czy 

wydawać olbrzymie pieniądze na dzieci odbierane rodzinom i wspierać utrzymanie dziecka 

w placówkach  w kwocie około 4 tys. zł. 

K.Szyszlak – pytał czy jest określony jakiś okres wspierania? 

Burmistrz – odpowiedział, że do 25 roku życia, jak studiują. 
Z-ca Burmistrza – dodała, że prowadzą szeroką działalność profilaktyczną. Od 3 lat Miasto 

przekazuje pieniądze na świetlice dziennego pobytu w Ośrodku Wspierania Rodziny „Dom 

pod Świerkiem” dla dzieci z terenu Białogardu. Dla dzieci z terenu Powiatu jest dotacja  

Powiatu. Ta profilaktyka ma na celu, aby nie odbierano dzieci rodzicom oraz pomóc w 

kryzysowych sytuacjach tj. przed szkołą możliwość zjedzenia śniadania, po szkole można 

odrobić lekcje i zjeść posiłki. W poprzednich latach nie było to zadanie Miasta. To zmieniła 

ustawa o pieczy zastępczej. Zorientowaliśmy się w pierwszym roku obowiązywania ustawy. 

Zgodnie z przepisami nie może w świetlicy przebywać więcej niż 30 dzieci. Są to dzieci z 

wyrokami sądu, ale mogą być tam dzieci kierowane przez pedagogów szkolnych czy też 
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Komisję Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie. W tej kwestii sami decydujemy, bo dajemy 

środki Miasta. 

Po wyczerpaniu i zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

d) w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016, 

  Przedstawiła: Marta Budna, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Siwek  – pytał czy nie można tego ujednolicić? 

Naczelnik – odpowiedziała, że nie. 

Z-ca Burmistrza – poinformowała, że tworzymy program na 3 lata, a do każdego programu 

co roku tworzy się program szczegółowy. Po to są konsultacje, aby organizacja, która 

powstała sama  zgłosiła się do Miasta, jeśli jej nie ma ujętej. My dajemy chętniej środki  

takim organizacjom, które się interesują. 
Po wyczerpaniu i zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

e) w sprawie przyjęcia przez Miasto Białogard od Powiatu Białogardzkiego prowadzenia 

Młodzieżowego Domu Kultury im.  Henryka Jordana w Białogardzie, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – pytał ile Miasto dołoży? 

Burmistrz – odpowiedział, że ma nadzieję, iż tyle co do seniorów. 

Z-ca Burmistrza – odniosła się do programu Senior Wigor i stwierdziła, że około 200 tys. zł 

będzie trzeba dołożyć na działalność seniorów w tym miejscu, ale gdyby to było w innym 

budynku byłoby dużo więcej. 

P.Szyszlak – pytał czy to będzie oddzielnie? 

Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że trzy grupy będą miały tam zajęcia, ale w ramach MDK. 

Po wyczerpaniu i zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

f)  w sprawie podjęcia przedsięwzięcia termomodernizacyjnego kotłowni w budynku 

Szkoły Podstawowej nr 4 w Białogardzie,   

Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. Inwestycji i Zamówień Publicznych  

 

W wyniku braku głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 
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Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

g) w sprawie planu gospodarki niskoemisyjnej dla miasta Białogard,   

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 

 

O godz. 14.45 przyszła radna J.Klonowska. W posiedzeniu uczestniczyło 5 radnych. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał co Wydział  OŚ  robi, aby dotrzeć do ludzi? 

Naczelnik – odpowiedziała, że jak inne gminy, zaprosimy mieszkańców, będzie informacja i 

propozycje. 

K.Skoczyk -  pytał ile jest takich budynków? 

Naczelnik – powiedziała, że gdybyśmy robili to opracowanie byłoby łatwiej. Było 

dofinansowanie 85% ze środków zewnętrznych. 

J.Klonowska – powiedziała, że z informacji Pani Naczelnik wynika, że 2 lata temu był ten 

program. 

Naczelnik – wyjaśniła, że były środki na to, ale nie było programu. Miasta wojewódzkie o tym 

wiedziały wcześniej.  

J.Klonowska – pytała takie informacje powinny mieć wspólnoty, jeśli inwestycja została 

zrealizowana wcześniej? 

Naczelnik – odpowiedziała, że to trudno, ale  już nie można z tego skorzystać. 
J.Andrysiak – pytał na co będą te środki, bo już 4 ronda mamy, może na  ulice? 

Naczelnik – odpowiedziała, że zależy ile środków nam się uda załatwić. Ten program ma na 

celu, aby Miasto było przygotowanie do wystąpienia o pozyskanie środków. 

P.Szyszlak  – stwierdził, że można kwotę 10 tys. zł zmniejszyć, bo np. wymiana pieca będzie 

coraz tańsza. 

J.Andrysiak – powiedział, że coraz modniejszy jest program konsument, bo w firmie pojawia 

się coraz więcej odbiorców. 

Naczelnik – poinformowała, że dotyczy on właściciela, bez udziału Miasta.  

Po wyczerpaniu i zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

h) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie miasta Białogard, 

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Burmistrz – powiedział, że warto mieszkańcom mówić, że mamy najniższą cenę wody i 

ścieków oraz dominującą pozycję w spółce RWiK. Warto o tym mówić, aby podziękować 
samorządowcom, którzy zrobili dobrą robotą. 

J.Klonowska – stwierdziła, że mówi się o modernizacji sieci i przyłączy -  jest wskazanie, 

gdzie się robi. 

P.Szyszlak – powiedział, iż odtwarzanie ulic jest fatalne. Radny stwierdził brak nadzoru w tej 

kwestii, gdy zobaczył basen między ul. Lutyków a ul. Wiejską to się przestraszył. 

Burmistrz – poinformował, że trwa przetarg firmy z Karlina, ich zadaniem jest odtworzenie 

stanu ulic do stanu sprzed inwestycji. Burmistrz stwierdził, że to wina urzędników, bo cały 
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czas mówił Pani I.Chudzińskiej, że ma brać próbki zagęszczenia. Nie ma dobrze 

utwardzonego gruntu i powierzchnia zapada się.  
J.Klonowska – stwierdziła, że jeżeli wizualnie widać wgłębienie to pracownik powinien to 

zareklamować. Gdyby to było pilnowane i wiadome byłyby kary to realizacja byłaby 

zupełnie inna. 

P.Szyszlak – powiedział, że powinna być dokumentacja fotograficzna. 

J.Klonowska  – pytała, który Wydział to sprawdza? 

Naczelnik – odpowiedziała, że  po audycie to informują. 
J.Andrysiak – uważał, że należałoby się przyjrzeć udzielanym nagrodom. 

P.Szyszlak – stwierdził, że to 2% od wynagrodzenia. Inaczej jest dla pracownika a inaczej dla 

kadry kierowniczej, gdzie jest 20 tys. zł. 

Po wyczerpaniu i zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-0, wstrzymało się -1. 

 

O godz. 15.15 wyszedł radny P.Szyszlak. W posiedzeniu uczestniczyło 4  radnych. 

 

 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

Przedstawiła: I.Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

W wyniku braku głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

j) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2015, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

Skarbnik przedstawiła dodatkowo autopoprawkę Burmistrza, w której nastąpiło 

zwiększenie dochodów w dziale 70005 sprzedaż mienia o kwotę 175 tys. zł, bo było 

bardzo duże wykonanie w tym roku a te dochody chcą przeznaczyć na zakup gruntów 

pod cmentarz w dziale 71035. Teren obejmuje około 50 tys. m2 gruntu za kwotę 3 

zł/m2 oraz dodatkowa zmiana wynikała z prośby Dyrektora SP Nr 5 o zamontowanie 

kamer na terenie szkoły. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Klonowska – pytała jakie zyski będą z tytułu  zakupu tego terenu? 

K.Skoczyk – stwierdził, że grunty drożeją, zabezpieczymy się.  
J.Andrysiak  – pytał o 50 tys. zł na  wynagrodzenia? 

Skarbnik – odpowiedziała, że to dla szkół, przesunięcia między działami. 

J.Andrysiak  – pytał o przeznaczenie środków na gospodarkę odpadami. 

Skarbnik – odpowiedziała, że zostanie zakupiony  sprzęt komputerowy do Urzędu. 

Po wyczerpaniu i zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały z autopoprawką, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
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Ad 3 
W sprawach różnych głos zabrali: 

J.Andrysiak – zgłosił informację, że  zniknęły znaki na ul. Słonecznej i prosił, aby to przekazać 
do merytorycznego Wydziału Urzędu Miasta. 

 

Po wyczerpaniu tematyki Wiceprzewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 

 

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
30

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

 

 Wiceprzewodniczący Komisji 

 

           Janusz  Andrysiak 


